
  

  

   

  

 

 

 

 

 

 

  

  

赞助商参展邀请 

2019 第四届 LS-DYNA 中国用户大会 
中国.上海 2019.10.21-23 

 

会议网址：http://conference.lsdyna-china.com/ 

电子邮件：conf@lsdyna-china.com 

主办单位 

美国 Livermore Software Technology Corp. 

中国上海仿坤软件科技有限公司 

中国大连富坤科技开发有限公司 
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赞助商参展邀请 

美国 LSTC 公司和上海仿坤软件科技有限公司定于 2019 年 10 月 21-23 日在上海举办第四届 LS-DYNA®

中国用户大会。作为业界知名的技术分享品牌活动，LSTC 公司将通过本次大会向各行业的参会代表展示和

分享 LSTC 公司最新的产品功能及开发策略。 

本届年会共安排 1 个大会主会场和 5 个专项技术分会场，包括：主会场的特邀嘉宾主旨报告及 LS-

DYNA 软件最新功能和应用、分会场的汽车碰撞技术及应用专题、模拟技术和并行计算专题、多种求解器方

法及应用专题、板料成形和隐式计算专题、优化设计及前后处理技术专题；2 个评选：LS-DYNA 创新仿真大

赛评选、年会优秀论文评选。届时将有来自国内外科研院所、知名企业、重点高校的专家及代表近 400—500

人参加。第四届 LS-DYNA 用户大会将在规模、规格、参会人数及行业影响力等方面有着重要突破的一届盛

会。 

LSTC 公司为了加强与中国合作伙伴的沟通及协作，为合作伙伴提供沟通，宣介平台，在此特向合作伙

伴，企业征集活动合作和赞助，具体赞助合作方案： 

（赞助商按照登记时间先后挑选展位，望有意向合作伙伴及企业尽早登记，以便选择心仪展位） 

一、赞助类别  

钻石赞助：10 万元（仅限1家）  

铂金赞助： 6 万元 

黄金赞助： 3 万元  

二、赞助回报  

1.钻石级别赞助商  

（1）命名为本届年会钻石级赞助商，并在所有会议资料中注明；在大会主会场、代表报到注册 

处的背景板印上企业标志（LOGO）或名称。  

（2）安排赞助商领导在前排嘉宾席就座。 

（3）赞助单位宣传资料一份（自备，不多于8个A4页面）附于会议资料袋一同发放给参会人员。 

（4）在年会主会场第二天大会报告时段，为赞助商提供1名技术专家（须技术总监级别） 

10分钟的应用技术报告时间，报告内容事先须得到主办单位的确认及认可。  

（5）在年会主旨报告的茶歇时段，播放企业形象宣传片（自备，不超过3分钟）。 

（6）为赞助商提供 5 人免费参会名额（住宿费自理）。 

（7）为赞助商提供年会展示位3个以及一台42”LED显示屏用来展示公司产品和服务。 

（8）赞助单位广告（易拉宝）置于会场入口或会场内； 

2.铂金级别赞助商  

（1）命名为本届年会铂金级赞助商，并在所有会议资料中注明；在大会主会场、代表报到注册 

处的背景板印上企业标志（LOGO）或名称。 

（2）安排赞助商领导在前排嘉宾席就座。 

（3）赞助单位宣传资料一份（自备，不多于4个A4页面）附于会议资料袋一同发放给参会人员。 
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（4）在分会场报告时段（只能选择一个分会场），为赞助商提供1名技术专家（须经理或 

主管级别）15分钟的应用技术报告时间，报告内容事先须得到主办单位的确认及认可。 

（5）为赞助商提供 4 人免费参会名额（住宿费自理）。 

（6）为赞助商提供年会展示位2个以及一台42”LED显示屏用来展示公司产品和服务。 

（7）赞助单位广告（易拉宝）置于会场入口或会场内； 

3.黄金级赞助商 

（1）命名为本届年会黄金级赞助商，并在所有会议资料中注明；在大会主会场、代表报到注册 

处的背景板印上企业标志（LOGO）或名称。 

（2）赞助单位宣传资料一份（自备，不多于4个A4页面）附于会议资料袋一同发放给参会人员。 

（3）为赞助商提供 2 人免费参会名额（住宿费自理）。  

（4）为赞助商提供年会展示位1个以及一台42”LED显示屏用来展示公司产品和服务。  

 

酒店内大会展台区域 
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展位分布图 
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赞助参展申请表（代合同） 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

其他事项： 

 赞助商请填写此申请表，签字加盖公章后 Email 发至 conf@lsdyna-china.com  

 申请单位请在本合同签订后 15工作日内付赞助费用至申请表银行账号。 

 本合同一式两份，具有同等法律效力，自双方签字盖章之日起生效。 

 

  

参展商名称    

地     址  邮编  

联 络 人  电话  Email  

赞助金额  

展     品  

人民币账户： 

开户行：中国建设银行上海交通路支行     户名：上海仿坤软件科技有限公司 

账  号：31050177490000001006 

参展单位签字盖章： 

负责人： 

电    话： 

地址：  

日    期：2019 年   月   日 

 

会议承办单位：上海仿坤软件科技有限

公司 

负责人：张艳君 

电    话：021-61261195 

地址：上海市闵行区闵虹路 166 弄中庚

环球创意中心 1号楼 2219 室 

日    期：2019 年 6 月 4 日 

 

mailto:签字加盖公章后Email%20发至conf@lsdyna-china.com
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Exhibition and Sponsoring 

Opportunities 

2019 4th China LS-DYNA Users’ Conference 

Oct. 21st-23rd, 2019 Shanghai, China 

 

Website：http://conference.lsdyna-china.com/ 

Email：conf@lsdyna-china.com  

Hosts 

Livermore Software Technology Corp. USA 

Shanghai Fangkun Software Technology, Ltd. China 

Dalian Fukun Technology Development Corp. China 

 

http://conference.lsdyna-china.com/
mailto:conf@lsdyna-china.com


 

 

2019 第四届中国 LS-DYNA 用户大会 

 

20194th China LS-DYNA Users’ Conference 

 

  

 Exhibition and Sponsoring Opportunities 

 
The 4th China LS-DYNA Users’ Conference is scheduled to be held on October21st-23rd2019 in Shanghai 

by LSTC and Shanghai Fangkun. As well-known technology sharing events, LSTC will show and share 

the latest product function and development strategy during the conference.  
 

There will be one main session and five technology and application sessions including keynotes, new 

function and application of LS-DYNA, automotive crashworthiness, simulation technology and MPP, 

multiple solve method and application, sheet metal forming and implicit analysis, optimum design, 

Pre&post processing technology, and two winning reports with topics of innovation simulation 

competition and best paper award. It is expected that there will be more than 400 attendees coming from 

various application fields such as scientific research institutions, enterprises, and universities, etc. We 

believe that this conference will bring a new standard and success in term of numbers of attendees, 

industry influence and popularity. 

 

The conference will be a great platform for partners to present your products and service. Hereby we 

wholeheartedly welcome your attendance and support. Detailed sponsor plans as followings: 

（Booth selection in accordance with the order of registration, the partner or enterprise please 

register to be a sponsor as early as possible, then choose the favorite booth） 

 

1. Type of sponsorship 

Diamond: RMB 100,000 (One sponsor) 

Platinum: RMB 60,000 

Gold: RMB 30,000 

 

2. Sponsor privilege 

 Diamond 

(1) The sponsor will be entitled as the diamond sponsor of the conference and will be printed on all 

the conference materials. The name and logo of the diamond sponsor will be put on the stage 

board both in main venue and registration desk of the conference.  

(2) Reserve one front seat for sponsor representative. 

(3) Sponsor’s company promotion leaflets (prepared by the sponsor, less than 8 A4 pages) will be 

put into the conference package to be distributed to all participants.  

(4) The sponsor will give 10 minutes presentation in main session on the second day (Speaker 

should be at least the technical director level, and will be confirmed by host in advance).  

(5) Advertisement video (prepared by the sponsor, no more than 3 minutes) will be loop played on 



 

 

2019 第四届中国 LS-DYNA 用户大会 

 

2019 4th China LS-DYNA Users’ Conference 

 

screen in the meeting room during conference tea breaks. 

(6) Conference registration fee will be waived for 5 attendees. (Not including hotel fee) 

(7) Provide tables (180cm*45cm for each) and a 42’’ inch LED screen for your product 

presentation. 

(8) The advertisements (exhibition board) will be put at the entrance of the conference hall or 

meeting room. 

 

 Platinum 

(1) The sponsor will be entitled as the platinum sponsor of the conference and will be printed on all 

the conference materials. The name and logo of the platinum sponsor will be put on the stage 

board both in main venue and registration desk of the conference. 

(2) Reserve one front seat for sponsor representative. 

(3) Sponsor’s company promotion leaflets (prepared by the sponsor, less than 4 A4 pages) will be put 

into the conference package to be distributed to all participants.  

(4) The sponsor will give 15 minutes presentation in Technology and Application Session(choose one 

session). Speaker should be at least manager/director level and will be confirmed by host in 

advance.  

(5) Conference registration fee will be waived for 4 attendees. (Not including hotel fee) 

(6) Provide two tables (180cm*45cm for each) and a 42’’ inch LED screen for your product 

presentation. 

(7) The advertisements (exhibition board) will be set at the entrance of the conference hall or meeting 

room. 

 

 Gold 

(1) The sponsor will be entitled as the gold sponsor of the conference and will be printed on 

all the conference materials. The name and logo of the gold sponsor will be put on the 

stage board both in main venue and registration desk of the conference.  

(2) Sponsor’s company promotion leaflets (prepared by the sponsor, less than 4 A4 pages) 

will be put into the conference package to be distributed to all participants.  

(3) Conference registration fee will be waived for 2 attendees. (Not including hotel fee) 

(4) Provide a table (180cm*45cm) and a 42’’ inch LED screen for your product 

presentation. 
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Exhibition Area 

 

Booth Layout 
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Application form for sponsor（Substitute Contract） 

 

 
Notes: 

 Please fill in the form with signature and official seal to conf@lsdyna-china.com. 

 Sponsorship fee should be paid within 15 working days after this form is signed. 

 The form is in duplicate, one for each other, and be valid after sealed and signed.  

Company Name  

Address  Postcode  

Contacts  Tel  Email  

Sponsorship type  

Exhibites  

US Dollar Account: 

Company Name: Fangkun Software Technology Ltd 

BANK：DBS Bank (China) Limited 

BANK Add：1318 Lujiazui Ring Road, Pudong Shanghai, P.R.C 

Account Number:  NRA30005927388 

Swift Code: DBSSCNSH 

Sponsor(Sign and seal)： 

 

Representative： 

Tel： 

Address： 

 

Date： 

 

Hosts：Shanghai Fangkun Software 

Technology, Ltd 

Representative：Yanjun Zhang 

Tel：021-61261195 

Address：Room 2219, Building No.1, 

Global Creative Center, Lane 

166, Minhong Road, Minhang District, 

Shanghai 

Date：2019.6.10 

 

mailto:conf@lsdyna-china.com

